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Abstract (en)
This invention relates to an extensible non-woven fabric and its production method, which non-woven fabric uses, as its raw material, a hydrogenated
block copolymer comprising a polymer block A consisting primarily of a vinyl aromatic compound and a polymer block B consisting primarily of a
conjugated diene compound, at least one said polymer block B being prepared by hydrogenating a block copolymer at the terminal of the polymer
chain. Spinnability and non-woven fabric characteristics can be further improved by adding polyolefin to the raw material described above. The
resulting extensible non-woven fabric has high strength, stretch characteristics (elongation, elongation recovery) and weatherability, and can be
applied to a wide range of applications by utilizing its characteristics.

Abstract (fr)
Tissu non tissé extensible utilisant, en tant que matière première, un copolymère bloc hydrogéné comprenant un polymère bloc A consistant
principalement en un composé aromatique vinylique et un polymère bloc B consistant principalement en un composé de diène conjugué, au moins
le polymère bloc B étant préparé par hydrogénation d'un copolymère bloc sur la terminaison de la chaîne de polymère. On peut encore améliorer
l'aptitude au filage et les caractéristiques du tissu non tissé en additionnant une polyoléfine à la matière première susmentionnée. Le tissu non tissé
extensible résultant présente une grande résistance, supporte l'étirement (allongement, reprise après allongement) et les intempéries, et peut être
utilisé dans une vaste gamme d'applications.
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